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Dificultățiile vieții

Întrebat cum face față
greutătilor vieții fără a recurge
la alcool, Sfântul Josemaría a
recomandat întoarcerea la
Domnul, Tatăl Atotputernic.
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Întrebat cum face față greutătilor
vieții fără a recurge la alcool, Sfântul
Josemaría a recomandat întoarcerea
la Domnul, Tatăl Atotputernic.

Ascultați, dvs. știți cât de fericiți
suntem noi creștinii, dar din cauza
problemelor ne pierdem optimismul.



Mulți dintre oameni își găsesc
alinarea în alcool, gândind că astfel
își recapătă dragostea de viața. Îmi
puteți spune, vă rog,

spre ce ne-am putea orienta spre a fi
fericiți, ca adevărați creștini?

Ascultă, fiule, dacă dificultățile vieții
m-ar fi determinat să beau aș fi avut
tone de băutură dedesubtul acestei
sutane…,

pentru că am cunoscut multe
probleme, mai multe decât îți poți
imagina și pentru care Îi mulțumesc
Domnului.

Când întâlnim greutăți, mergem la
biserică, ne rugăm Domnului
Atotputernic, Sfintei Fecioare și altor
sfinți.

Tu, mergi prin Sfântul Iosif, care a
fost tatăl nutritor al lui Isus, care a
ținut loc de tată Domnului pe
pământ.



Ne prezentăm în fața Domnului cu
toate problemele noastre, ne
deschidem inimile la Spovadă.

Sau ne ducem la prietenul cel mai
bun în fața căruia ne deschidem
sufletele de asemenea și sfârșim prin
a ne rezolva problemele, a ne opri
din băut și a redeveni veseli prin
harul lui Dumnezeu.

Greutățile nu contează.

Vedeți Anzii? Se topesc, e atât de
trist! Greutățile se topesc mult mai
repede, dacă ne întoarcem la
Domnul. Totul devine o câmpie.
Curaj, fiul meu! Nu există nicio scuză
pentru băutul incontrolabil.

Nu există nicio scuză. Nu există nicio
scuză, dar eu deocamdată,

îl scuz. Dar trebuie să reușești să-ți
convingi apropiații bețivi



ca drumul ales de ei nu este
acceptabil.

Îți pot sugera chiar un sistem care
merge mai departe de atât:

comunicarea cu Dumnezeu, Tatăl
nostru Atotputernic.

Alături de El, toate greutățile se
risipesc.

Nu am o experiență prea mare
pentru că am aproape aceeași vârsta
ca tine, și apoi cunosc atât de mulți
oameni, atâți.

Mă aflu in cel de-al 50-lea an de
preoție. Prin aceste mâini, păcătoase,
dar consacrate au trecut mii și mii de
suflete

și pot afirma că le cunosc toate
suferințele și bucuriile,

dificultățile și victoriile și-ți pot
spune că alcoolul nu este calea cea
bună.



Calea cea dreaptă este apropierea de
Dumnezeu și acceptarea sinceră și
onestă a problemelor care se vor
rezolva cu siguranță! Alte întrebări?
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